

## Das erklärte Badge The explained badge

Klaus Kietzmann EAASDC Honorary Lifetime Member  
und / and ehemaliger / former EAASDC Editor

Everybody knows the situation. You're standing in front of a person and you're looking at their badge asking, "What the hell does that mean?" So, I have decided that I would like to explain some of the badges you will find in a small series.

In a club presentation in Bulletin June 2011 the club itself announced: "As our financial means were limited in the beginning, we wanted to be a travel club for a start, despite having a class. That is why we chose the name "Gelnhäuser Travelers". To match the name, our president Herbert Hergenröther designed a suitcase as our badge – the suitcase can also be found on our banner."

Jeder kennt die Situation. Man steht vor einer Person mit einem Badge und fragt sich, was ist da abgebildet und was hat das mit dem Klub zu tun? Daher möchte ich in einer kleinen Serie einige Badges erklären.

In der Klubvorstellung im Bulletin Juni 2011 schreibt der Klub: „Da unsere finanziellen Möglichkeiten in der Anfangsphase noch eingeschränkt waren, wollten wir zunächst, trotz Class, als Travelclub fungieren. Deshalb wählten wir auch den Namen „Gelnhäuser Travelers“. Passend dazu entwarf Herbert Hergenröther, unser President, als Badge einen Koffer, der auch auf unserem Banner zu finden ist.“

